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Inleiding�

Hey�WP�Lezers.��

Jaja,�de�DIAS�is�weer�voorbij,�we�hebben�er�weer�een�hoop�leuke,�enthousiaste�en�gezellige�nieuwe�
leden�bij,�en�voor�alle�nieuwe�leden�die�zich�afvragen�wat�ze�nu�weer�in�hun�handen�hebben�nog�een�
keer�hetzelfde�verhaaltje.��
�
Dit�is�dus�de�nieuwe�W.P.�Je�spreekt�het�uit�als�WééPéé.�Het�ledenblad�van�je�trouwe�
studentenvereniging�NOVA.�Hierin�staan�eigenlijk�allerlei�stukjes�over�aankomende�evenementen,�
verslagen�van�oude�evenementen,�info�over�de�SooS�en�een�heleboel�totale�onzin.�Ooit�heb�ik�in�een�
oude�WP�gelezen�wat�nou�precies�een�WP�inhield�of�heb�het�ooit�van�een�ouwelul�gehoord�en,�dat�
vind�ik�eigenlijk�de�mooiste�omschrijving�die�ik�bij�de�WP�vindt�passen.�Hij�ging�ongeveer�zo:�NOVA�is�
het�mooist�wat�je�op�school�kunt�vinden.�Altijd�gezellig,�gekke,�rare�feestjes�en�mensen�waar�je�slap�
tegen�kunt�ouwehoeren�als�alle�twee�dronken�aan�de�bar�zit.�Natuurlijk�kun�je�niet�altijd�dronken�aan�
de�bar�zitten,�er�is�ook�een�moment�waar�je�thuis�bent,�waar�geen�NOVA�is.�Op�zulke�momenten�kun�
je�de�WP�pakken,�en�met�een�biertje�in�je�andere�hand�de�sfeer�van�NOVA�bij�jou�thuis�brengen.��
�
Dit�is�de�eerste�WP�van�het�nieuwe�jaar,�en�zoals�net�al�werd�gezegd,�een�hoop�nieuwe�leden�erbij,�
een�nieuw�bestuur,�een�aantal�nieuwe�RvCers�erbij�en�weer�een�heleboel�mooie�feesies.�We�hebben�
weer�geprobeerd�een�mooi�verslag�te�doen�van�alles�wat�er�afgelopen�kwartaal�is�gebeurd�en�hopen�
dat�je�gaat�genieten�van�deze�WP.�
�
De�WP�commissie�
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Bestuursflits�
�

Lieve�NOVA�leden�en�ander�gespuis,�

Wij�als�nieuw�bestuur�zijn�vereerd�door�dit�mooie�stukje�dat�wij�in�de�WP�zetten,�als�bestuur�hopen�
we�een�mooie�tijd�tegemoet�te�gaan.�Dit�eerste�kwartaal�was�voor�ons�al�geniaal�en�hebben�we�erg�
van�genoten.�We�heten�ook�alle�nieuwe�leden�welkom�in�de�vereniging.�Ook�zijn�er�toch�nog�wat�
officiële�mededelingen.�

Te�beginnen�bij�de�SooS,�de�openingstijden�zijn�te�vinden�op�de�website�en�zijn�vermeld�op�de�deur�
van�de�SooS.��Mocht�het�nou�zo�zijn�dat�het�anders�is�dan�wordt�dit�uiteraard�aan�de�leden�
doorgegeven.��

Wij�zijn�tevreden�over�het�afgelopen�kwartaal,�en�voor�wat�wij�als�bestuur�meekrijgen�hebben�de�
aanwezige�leden�het�ook�top�naar�hun�zin�gehad.�De�SooSen,�lunches�en�zelfs�de�Hak�Treatment�
(bijlesdag)�in�de�herfstvakantie�zijn�goed�bezocht.��

In�het�komende�kwartaal�gaan�we�hier�natuurlijk�dik�overheen�met�nog��leukere�SooSen,�het�
kerstdiner�en�overige�activiteiten.�

�

Tot�SooS,��

�

Bestuur�Der�S.V.�NOVA�

�

� �
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DiGoNo�
�
Het�zonnetje�scheen,�de�lucht�was�blauw,�en�jah,�op�
teletubbieland�stond�een�mega�groot�opblaasbaar�beuk�
iedereen�in�elkaar�spel.�Het�is�de�eerste�donderdag�van�
het�nieuwe�schooljaar.�Iedereen�is�net�bijgekomen�van�de�
DIAS,�maar�het�gaat�nu�pas�echt�beginnen.�En�hoe�kun�je�
nou�voor�zorgen�dat�iedereen�weet��dat�er�een�
MEGAGROOT�feest�in�de�SooS�zal�zijn�deze�avond???�Heel�
simpel.�Neem�een�paar�gele�tuinbroeken,�een�radio�met�
gabbermuziek,�huur�een�mechanische�stier�en�zorg�dat�je�
een�sloot�pils�in�je�maag/hand�hebt.�Alles�zet�je�rond�de�
middagpauze�midden�in�het�atrium�en�je�hebt�de�aandacht�
van�heel�de�school.�Wat�een�mooi�evenementje�was�dat,�
zelfs�de�directeur�is�op�de�stier�gaan�zitten.�
�

Terug�naar�teletubbieland.�Het�was�echt�boklekker�
weer.�Mobitap�stond�buiten,�er�was�genoeg�geluid�
buiten�en�er�stond�een�heel�grote�boksring�met�
megahandschoenen.�De�opkomst�was�super,�en�de�
sfeer�was�geweldig.��
�
We�aten,�het�standaard�DIASvoer,�kip,�patat�met�
appelmoes�(alleen�zonder�de�appelmoes).�Na�het�eten�
kwam�DJ�Chris.�Hij�heeft�op�de�DIAS�(ieder�jaar�weer)�
voor�drie�avonden�lang�een�geniaal�feest�gezorgd,�en�

we�hebben�hem�uiteraard�uitgenodigd�om�bij�de�DIAS�goes�NOVA�weer�een�feest�ervan�te�maken.�
�
Het�feest�kwam�rond�20u�los,�er�waren�veel�
eerstejaars,�maar�ook�veel�mentoren,�crew,�
en�zelfs�het�DC�was�er.��Uiteraard�was�er�de�
juiste�hoeveelheid�aprèsski,�andere�geniale�
muziek,�en�het�werd�afgesloten�met�de�
gepaste�hoeveelheid�herrie.��
�
Het�was�een�mooie�opening�van�de�Code�
Geel�maand,�en�een�zeer�geslaagd�feesie�
opzich,�We�hebben�mooi�laten�zien�wat�
NOVA�is�en�kan.�
�
de�Code�Geel�commissie��

� �
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Voorstellen�nieuwe�Voorzitter�
�

Hallo�Nova�leden,�

Nou�ik�ben�jullie�nieuwe�voorzitter!�Vorig�jaar�
maakte�ik�voor�het�eerst�kennis�met�Nova,�toen�ik�
in�het�eerste�jaar�van�technische�natuurkunde�zat.�
Heb�het�vorig�jaar�zo�leuk�gehad,�met�onder�andere�
het�Oktoberfest�,�de�VrouwenSooS,�het�kerstdiner,�
het�NOVA�weekend�en�de�WisPO�(sorry�ik�ski)�.�
Vorig�jaar�mocht�ik�helpen�met�feesten�organiseren�
in�de�FeestCom�en�ik�heb�ook�een�hele�vette�tijd�
gehad�in�de�BBQ�OPCom.�Ik�vond�het�dan�ook�
super�dat�ze�hebben�gevraagd�om�in�het�bestuur�te�
komen.�Ik�moest�er�nog�wel�even�over�nadenken,�
omdat�ik�vorig�jaar�helaas�me�propedeuse�niet�heb�
gehaald,�maar�uiteindelijk�kon�ik�het�niet�over�mijn�hart�krijgen�om�nee�te�zeggen�tegen�het�bestuur.�

Toen�ik�hoorde�wie�mijn�medebestuursleden�werden�had�
ik�er�nog�meer�zin�in.�Op�het�AKB�weekend�verdeelden�
we�de�taken�en�ben�ik�de�nieuwe�voorzitter�van�NOVA�
geworden.�De�eerste�maand�tijdens�code�geel�hebben�we�
het�als�nieuw�bestuur�best�druk�gehad�en�veel�geleerd.�Ik�
vond�het�erg�leuk�dat�Nova�ook�overdag�druk�bezocht�
werd.�De�feesten�waren�echt�geweldig,�onder�andere�
door�de�code�geel�commissie.��

Ook�moesten�wij�ons�(mentaal)�voorbereiden�op�de�
jaarvergadering.�We�moesten�ons�niet�alleen�voorstellen�
als�nieuw�bestuur�aan�de�leden,�we�kregen�ook�een�hoop�
kek�over�ons�heen.�En�omdat�we�niet�wisten�waar�we�
precies�mee�gedoopt�zouden�worden�was�ik�daar�extra�
huiverig�voor.�En�terecht!�Het�oude�bestuur�heeft�zijn�best�
gedaan�om�een�zo�smerig�mogelijk�papje�te�maken�om�over�
ons�heen�te�gooien.�

Al�met�al�heb�ik�een�super�eerste�kwartaal�gehad�en�ben�ik�onwijs�blij�dat�ik�in�het�bestuur�ben�
gegaan.�De�tijd�ging�(helaas)�heel�snel�en�ik�moet�er�niet�aan�denken�dat�het�na�dit�jaar�voorbij�zal�
zijn.�Maar�gelukkig�hoef�ik�daar�ook�nog�niet�aan�te�denken�en�heb�ik�heel�veel�zin�in�de�komende�
kwartalen!�

Ik�hoop�jullie�allemaal�nog�heel�vaak�te�zien�in�de�SooS�het�komende�jaar.�

Groetjes�Esmé�Hoekman��

�en�tot�SooS!�
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Speciale�bieren�SooS.�
Omdat�ik�dit�keer�de�verantwoordelijke�moest�zijn�van�het�bestuur�ben�ik�eigenlijk�de�enige�die�zich�
nog�maar�iets�kan�herinneren�van�deze�SooS.�Daarom�heb�ik�mij�maar�opgeofferd�om�toch�nog�een�
mooi�stukje�te�schrijven�van�de�gedragingen�(11�letters)�van�jullie�allemaal.��
�
Maandag�middag�en�avond�begon�het�al,�er�werd�tot�diep�in�de�nacht�
door�geklust�aan�een�of�ander�raar�houten�ding.�Er�werden�plannen�
gemaakt�en�heel�veel�bier�gedronken.�Na�de�vorige�SpeciaalBierenSooS�
kon�het�al�bijna�niet�beter,�maar�toch�werd�er�een�flinke�poging�gedaan�
om�het�dit�jaar�weer�te�verbeteren.�
�
Woensdag�was�de�grote�dag.�Al�vanaf�de�koffie�liepen�er�verschillende�leden�zenuwachtig�door�de�
SooS.�“wanneer�komt�ie�nou?”�en�“issie�er�al?”�waren�de�enige�twee�vragen�die�te�horen�waren.�Af�
en�toe�riep�er�iemand�voor�de�gein�“volgens�mij�hoor�ik�een�vrachtwagen”,�waarop�er�10�man�naar�
buiten�stormden.�Doorgaans�komt�de�Grolsch�levering�voor�10u.�Het�was�inmiddels�11u.�Iedereen�zat�
buiten�te�wachten�op�die�ene�vrachtwagen.�Inmiddels�was�er�al�3x�naar�Grolsch�gebeld�waar�de�
vrachtwagen�bleef!�12:10�was�het�eindelijk�zover.�De�vrachtwagen�kwam�het�grindpad�op,�de�klep�
ging�open,�en�ja�hoor,�daar�stond�ie:�het�altaar�van�de�bierdrinkers,�de�boeddha�onder�de�biertaps,�de�
MULTIDRAFT!�Dit�botergeile�apparaat�was�weer�thuis,�terug�van�weggeweest.�Menig�man�kon,�
wetende�dat�de�Multidraft�in�de�SooS�stond,�woensdagavond�niet�op�zijn�buik�slapen.�

Het�is�donderdag�16:00.�De�bar�in�de�SooS�is�met�een�groot�zwart�doek�afgesloten�en�voor�de�Dj�boot�
is�een�nieuwe�bar�gemaakt�van�losse�Grolsch�barren,�de�mobi�tap�en�uiteraard�het�pronkstuk�van�de�
avond:�de�Multidraft.��
De�SooS�lijkt�een�beetje�op�een�klooster.�Een�groot�glas�in�lood�NOVA�ding�hangt�voor�het�Dj�boot,�
en�daarnaast�een�achter�barretje�met�het�hoofd�van�Walter�erop.�Leen,�Belg�en�Ron�staan�achter�de�
bar�verkleed�als�monniken�en�op�blote�voeten�(door�het�glas).��Later�die�middag�worden�er�overal�pel�
pinda’s�neergezet�met�de�mededeling�dat�alle�schillen�op�de�grond�moeten�(leuk�voor�de�zooi�in�de�
SooS).�

Bij�zo’n�middeleeuws�thema�hoort�natuurlijk�geen�bestek.�Al�het�bestek�was�daarom�uit�de�SooS�
gehaald�en�elders�verstopt.�Iedereen�krijgt�een�bord�andijviestamppot�met�een�rookworst,�spek�en�
bacon.�En�jah,�zoals�in�de�middeleeuwen�moest�je�het��uiteraard�ook�met�je�handen�opeten!�
Sommige�waren�zelfs�zo�creatief�om�van�hun�rookworst�een�lepel�te�maken.�

Er�waren�15�bieren�beschikbaar�(waarvan�zelfs�9�op�tap).�Alle�bieren�kon�je�los�kopen,�en�voor�de�
echte�diehards�was�er�een�stempelkaart�beschikbaar.�Die�kon�je�kopen,�en�dan�kreeg�je�overal�een�
biertje�van�(en�een�kaasplankje).�Natuurlijk�zijn�er�altijd�weer�een�aantal�die�zo’n�bierkaart�kopen,�zo�
ook�Josse�en�Hassink.�Hassink�had�besloten�met�Josse�z’n�tempo�mee�te�drinken.�Na�biertje�9�was�het�
zover.�Er�lag�een�propje�ellende�in�een�hoekje�van�een�bank�die�zelfs�op�“seks�met�die�kale”�niet�meer�
reageerde.�Hassink�heeft�zijn�bierkaart�niet�volgemaakt.�Josse�uiteraard�wel.�
�
Met�genoeg�alcohol�in�de�man�gebeuren�er�rare�dingen.�Zo�ook�met�een�eerstejaars�die�vond�dat�zijn�
kapsel�niet�meer�goed�was.�Dat�is�onder�de�professionele�begeleiding�van�mij�eraf�gegaan.�Al�met�al�
een�mooie�SooS�om�mee�te�maken.�Ik�hoop�dat�iedereen�er�net�zoveel�van�heeft�genoten�als�ik,�en�
een�ding�weet�ik�zeker:�ik�ben�de�enige�die�zich�nog�de�hele�avond�kan�herinneren….� � Fieke,�
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Voorstellen�nieuwe�secretaris�
�

Na�de�DIAS�ben�ik�gevraagd�of�ik�dit�jaar�in�het�bestuur�wilde�komen�van�NOVA.�Nadat�ik�hier�even�
over�moest�na�denken�vond�ik�dat�ik�het�gewoon�maar�moest�doen.�Je�leeft�tenslotte�maar�een�keer.�
We�gingen�gelijk�met�het�AKB,�het�BOB�en�het�RvC�naar�Zevenhuizen�om�daar�lekker�in�een�tent�te�
gaan�slapen.�In�dit�weekend�werden�de�functies�verdeeld�en�na�wat�geduw�en�getrek�was�iedereen�
het�er�mee�eens�en�werd�ik�dus�de�nieuwe�secretaris�van�NOVA.�

Voor�de�JV�waren�wij�al�bestuur�al�druk�bezig�om�alles�onder�de�knie�te�krijgen.�Zo�was�ik�tijdens�code�
geel�begonnen�met�de�bedrijvendag.�Ook�leerde�we�elkaar�steeds�beter�kennen.��

En�nu�de�onthulling�van�mijn�spannende�feiten.��

Ik�ben�negentien�jaar�en�studeer�TBK.�Mijn�schoenmaat�is�37/38�en�ik�ben�1.67�lang.�Ik�weeg�38�kilo�
en�een�beetje.��Mijn�lievelingseten�in�lasagne�zoals�mijn�moeder�hem�maakt�(gewoon�uit�een�pakje)�
en�boerenkool�met�worst.�Ik�drink�graag�Bacardi�Razz�–�seven�up�en�rose�casis�en�natuurlijk�nog�
veeeeeeel�meer.��

Mijn�hobby’s�zijn�turnen,�pianospelen,�lief�lachen�en�schaatsen.�Dit�vind�ik�erg�leuk�om�te�doen.��

����������� � Fieke,� �
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HamburgerSooS�
�

Het�Burger�bestaan�is�zwaar.�Zelfs�zo�zwaar�dat�ik�met�de�HamBurgerSooS�te�laat�
was�voor�Hassinks�Madame�Jeanette�Avontuur.�Belachelijk!�(Schade�declaratie�is�
onderweg,�maak�je�niet�ongerust).�Gelukkig�worden�verhalen�in�de�SooS�altijd�
zeer�levendig�verteld�en�is�mij�onder�het�genot�van�mijn�eerste�Burger�het�hele�
epos�ten�gehore�gebracht.�Later�heb�ik�
overigens�nog�uit�zeer�betrouwbare�bron�
vernomen�dat�de�PeperBurger�van�Hassink�
een�categorietje�vier�betrof�(voor�de�minder�

ingewijde�onder�ons,�dat�betekent�dat�het�zelfs�nog�pijn�deed�bij�
het�zeiken).�

Die�PeperBurger�was�niet�het�enige�dat�ik�gemist�had,�Vinnie�had�
zich�weer�eens�uitgesloofd�en�we�konden�op�een�scherm�van�
38x38m�GuitarHero�spelen.�Maar�goed,�zo’n�spelletje�dat�is�

natuurlijk�allemaal�wel�
leuk�en�aardig,�het�echte�
werk�wordt�op�het�
podium�verricht.�Helaas�
was�daar�nog�weinig�actie�te�bespeuren�en�omdat�het�publiek�
al�een�beetje�ongeduldig�werd,�is�er�ter�plekke�een�band�in�
mekaar�geïmproviseerd�die�begon�met�de�twee�mooiste�
vrouwen�van�Nova:�Esmé�en�Ans.�Mooie�vrouwen�staan�nooit�

lang�alleen,�dus�al�snel�stond�ik,�aangesterkt�met�Ary�en�Belg,�ook�op�het�podium�in�een�microfoon�te�
blairen.�Overmoedig�als�we�waren,�dachten�we�dat�we�wel�even�Poep�in�je�Hoofd�konden�neerzetten.�
De�realiteit�was�helaas�weerbarstig,�dat�kunnen�alleen�de�echte�SpeakerSlopers:�Ron�en�Brokkie.�Die�
waren�dan�ook�al�snel�(deels�uit�de�keuken�getrokken)�ten�tonele�verschenen�om�hun�volledige�
repertoire�ten�gehore�te�brengen.�Lang�kon�dat�echter�niet�
duren,�want�Ron�had�uiteraard�een�gezworen�plicht�die�
avond:�Onbeperkt�de�meest�fantastische�GodenBurgers�
verzorgen.��

/Iets�wat�overigens�geen�sinecure�is,�maar�wel�volledig�aan�
Ron�toevertrouwt.�Tering�wat�waren�die�dingen�lekker.�
Zoals�Jules�Winnfield�zou�zeggen:�‘Mmm,�this�is�a�tasty�
Burger’�en�vervolgens�een�Neger�overhoop�schiet…�Maar�
goed�ik�dwaal�geloof�ik�af.�Waar�was�ik?�oh�ja,�die�geweldige�burgers,�echt�alles�zat�erop:�ui,�
champions�(die�groeien�op�stront),�tomaat,�augurk,�bacon,�mayonaise,�ketchup,�curry,�uiensaus,�
chilisaus,�blafhete�saus�en�natuurlijk�een�hamburger.�En�dat�alles�in�een�vers�half�knapperig�broodje�
met�pitjes�om�je�verhemelte�te�schuren�(dat�is�trouwens�hét�geheim�van�McDonalds,�echt�waar).�

Je�begrijpt,�daar�had�ik�er�al�snel�een�dubbele�portie�van�op�en�nét�toen�ik�mijn�derde�wou�gaan�
halen,�kwam�de�eerste�band�binnen�gerold.�Jokers�Carnival!�Die�wisten�wel�wat�ze�met�een�gitaar�aan�
moesten.�Gewoon�blafhard�alle�snaren�eraf�rossen.�Belg�genoot�ook�zienderogen�en�bevond�zich�
continue�ongeveer�een�femtometer�bij�de�box�vandaan.�Ik�begon�al�aan�zijn�geestesgesteldheid�te�
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twijfelen,�tot�ik�zijn�sneaky�geheim�ontdekte.�Hij�had�
gewoon�oordoppies�in,�de�Bastard.�Maar�uiteraard�een�
goed�idee,�dus�moet�t�met�zijn�twee�en�nadat�ik�bij�de�
bar�ook�doppies�geroofd�had,�stonden�er�twee�
mongolen�te�onderzoek�of�de�speakeruitslag�wellicht�
samen�viel�met�de�eigenfrequentie�van�hun�oorlel.�

Ondertussen�stonden�aan�de�andere�kant�van�het�
SooSBlok�een�paar�vrouwen�totaal�uit�hun�stekker�te�
gaan.�Tis�maar�goed�dat�we�niet�in�de�15e�eeuw�leven,�want�dan�waren�ze�zekerste�weten�op�de�
brandstapel�gegaan.�Wat�stonden�die�als�met�een�dwangneurotische�epilepsieaanval�te�headbangen�
zeg.�En�ja,�daar�hou�je�de�volgende�dag�dus�een�stevige�pijn�in�je�nek�aan�over.�Maar�goed,�dat�
compenseert�dan�weer�voor�het�gebrek�aan�kramp�in�de�bovenbenen,�want�daar�waren�we�te�

dronken�voor.�Maar�ik�dwaal�geloof�ik�alweer�af.�

Nadat�we�de�band�tot�3.8x�aan�toe�hadden�omgekocht�
met�bier,�was�het�toch�echt�over�met�de�pret.�Het�veld�
werd�geruimd�voor�Standup�69�en�ik,�ik�was�ineens�Esmé�
kwijt.�3.8�biertjes�lang�gezocht,�bleek�ze�in�de�keuken�aan�
de�schoonmaak�te�zijn,�tja�dat�verwacht�je�niet�van�een�
vrouw.�Ik�was�nog�in�mijn�Prins�op�het�Witte�Paard�
Modus�en�besloot�haar�lasten�te�verlichten.�Dit�betekende�
dat�ik�beetje�van�de�bands�moest�missen,�maar�gelukkig�

rockten�we�hem�dubbel�zo�hard�in�de�keuken.�

Nadat�ik�al�mijn�vingertoppen�weggepoetst�had,�begonnen�bij�mij�
gedachtes�over�de�perfecte�moord�op�te�spelen.�Gelukkig�werd�ik�op�
tijd�getrakteerd�op�gratis�PoetsPils�en�ben�ik�op�het�rechte�pad�
gebleven.��

Nadat�we�voor�de�4e�keer�de�vloer�hadden�gedweild�werd�het�toch�
echt�even�tijd�voor�wat�ontspanning,�en�werd�de�assisterende�crew�
(Belg�en�Stéphane)�de�keuken�uit�geschopt.�Wat�er�vervolgens�
gebeurde�kan�ik�hier�helaas�niet�kwijt,�het�schijnt�dat�ook�kleine�
kinderen�dit�blad�lezen.�Wie�toch�echt�de�vunzige�details�wil�weten,�
moet�zich�maar�tot�Belg�wenden.�Die�had�namelijk�een�verdekt�
opgestelde�camera�in�de�keuken�aangebracht�om�de�hele�smerig�en�
weer�schoon�wordt�cyclus�van�de�keuken�vast�te�leggen.�De�
compromitterende�beelden�komen�vlak�na�onze�roemruchtige�pogingen�om�in�38�frames�
bewegingsloos�een�biertje�leeg�te�drinken.�Overigens�schijnt�de�hele�film�wel�de�moeite�waard�te�zijn,�
dus�die�hoop�ik�nog�een�keer�te�mogen�aanschouwen�als�laatste�afsluiting�van�weer�een�geslaagde�
HamburgerSooS.�

En�toen�kwam�er�een�grote�olifant�met�een�38�meter�lange�snuit�en�die�blies�dit�verhaal�zo�uit!�(En�
flikkerde�daarna�in�de�greppel).�

�
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Nieuw�RvC:�Sander�Hassink�
�
Vanaf�het�SooSjaar�2011�2012�ben�ik�ook�RvC.�Mijn�echte,�volledige,�naam�is�Sander�Hassing,�maar�
omdat�de�familie�Hassing�verder�hoofdzakelijk�uit�geestelijk�gehandicapten�bestaat�en�ik�daar�liever�
niet�mee�geassioceerd�wordt,�en�omdat�Ron�vanaf�dag�1�dacht�dat�het�gewoon�zo�hoorde,�wordt�ik�
liever�Hassink�genoemd.�Mijn�leeftijd�is�24�jaar,�ik�volg�Elektrotechniek�(momenteel�afstuderen),�en�ik�
heb�et�er�niet�zo�op�als�er�anale�sex�bij�mij�wordt�uitgevoerd.�
�
In�het�SooSjaar�2010�2011�was�ik�de�SooSbaas,�en�zo�zal�ik�in�de�RvC�ook�het�meeste�letten�op�SooS�
technische�zaken.�Ondanks�dat�ik�aan�het�afstuderen�ben�ik�nog�minstens�eens�per�week�in�de�SooS�
te�vinden.�Want�als�de�SooS�
eenmaal�écht�in�je�zit,�zoals�dat�
hoort�bij�een�échte�SooSbaas,�
dan�kom�je�er�niet�zomakkelijk�
meer�vanaf.�Net�als�een�SOA.�
Maar�dan�eentje�die�fijn�
kriebelt.�Tijdens�mijn�
bestuursjaar�hechtte�ik�ook�veel�
waarde�aan�de�bakfiets,�en�ik�zal�
dan�ook�zorgen�dat�dit�object�
zolang�als�het�mij�lukt�in�een�
rijwaardige�conditie�blijft.�
Geruchten�over�een�nieuwe�
bakfiets�stamp�ik�de�grond�in.�
�
Eén�van�de�hoogtepunten�tijdens�mijn�bestuursbestaan�was�het�laten�herleven�van�de�
SpeciaalbierenSooS,�waarvan�weer�een�groot�succes�gemaakt�kon�worden,�mede�dankzij�mijn�
uitgebreide�kennis�en�voorliefde�voor�speciale�bieren,�vooral�vanuit�België�en�Ierland.�Sinds�na�mijn�
bestuursjaar�is�het�veel�nieuwe�leden�waarschijnlijk�het�meest�opgevallen�dat�ik�nogal�eens�gewond�
raak.�Eerst�heb�ik�op�een�spijker�gestapt�tijdens�de�MannenSooS.�Mijn�tetanus�resistentie�gaat�weer�
10�jaar�mee.�Enkele�weken�daarna�mocht�ik�met�veel�trots�de�eerste�ambulance�in�de�SooS�in�Delft�
op�mijn�naam�schrijven.�Dit�gebeurde�na�een�aanvaring�met�de�lompe�kist�van�Zuri�Schaamhari.�Als�
geluk�bij�een�ongeluk�werd�ik�in�het�ziekenhuis�wel�weer�in�mekaar�genaaid�door�een�knappe�
roodharige�dokteres�mevrouw�dinges.�Bij�gebrek�aan�reëele�informatie�gaan�we�er�vanuit�dat�ze�
Svetlana�Iska�heette.�
�
Waarschijnlijk�is�dat�de�belangrijkste�informatie�over�mij.�De�mooiste�vrouw�in�het�commisiehok�is�
die�rooie�die�onder�de�grote�posterb�hangt�en�op�de�meest�linker�deur�plakt.�En�ik�ben�nog�single.�En�
kaal.�Overal.�
�
Tot�SooS,�
�
Hassink�
� �
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Tappersgilde��
�
Na�eerst�het�verplichte�filmpje�gekeken�te�hebben�begon�het�toen�toch�eindelijk�het�jaarlijkse�
Tappersgilde.�Wegens�de�grote�opkomst�dit�jaar�werden�we�in�groepjes�verdeelt�en�deze�rouleerden�
over�de�verschillende�activiteiten.��

Bij�de�verschillende�activiteiten�leerde�je�wat�je�moest�weten�en�kunnen�voor�wanneer�je�een�keer�
achter�de�bar�moet�staan.�Er�volgden�verschillende�activiteiten,�uiteraard�bier�tappen�maar�niet�
alleen�aan�de�vaste�bar�maar�ook�aan�de�mobitap,�natuurlijk�vloeide�het�bier�rijkelijk�al�was�het�niet�
altijd�precies�hoe�het�hoorde�te�vloeien.�En�dit�“oefenbier”�moest�daarna�ook�nog�opgedronken�
worden.�Ook�werd�de�kassa,�schoonmaakhok,�keuken,�DDJ�en�hoe�de�vloer�moet�worden�
schoongemaakt.�Na�alle�activiteiten�gedaan�te�hebben�was�er�een�heuse�tapwedstrijd�compleet�met�
vakjury.�Onder�toeziend�oog�van�vis�moest�er�een�tulpje�en�een�fluitje�worden�getapt,�vervolgens�
moesten�deze�samen�met�2�bierviltjes�op�een�dienblad�worden�gelegd.�Maar�toen�begon�pas�het�
moeilijke�deel,�over�een�trap�klimmen�over�een�barkruk�klimmen�en�vervolgens�onder�een�net�door.�
De�kruk�en�het�net�deden�er�niet�zo�toe�aangezien�het�al�mis�ging�bij�de�trap�maar�ach.�Na�deze�
wedstrijd�was�er�natuurlijk�een�prijsuitreiking�waaruit�bleek�dat�lara�(het�“E�meisje”)�de�winnaar�was.�
Op�dat�moment�kregen�we�uiteindelijk�onze�certificaten.�Zoals�altijd�was�het�weer�een�hele�gezellige�
avond�en�werd�er�ons�nog�wat�geleerd�ook�behalve�bierdrinken.�

Anthony�

Voorstellen�nieuwe�Penningmeester�
Zo�even�voorstellen,�ik�ben�Thijs�Bergmans.�Ik�ben�de�nieuwe�penningmeester�van�de�vereniging,�
hiervoor�heb�ik�een�jaar�SooScom�gedaan�onder�leiding�van�niemand�minder�dan�De�Kale�Koning.�
Deze�is�beter�bekend�onder�de�naam�Hassink.�Ik�ben�zelf�2de�jaars�Technische�Natuurkunde�student,��
erg�leuke�opleiding�natuurlijk.�Ik�zit�op�kamers�in�het�gebouw�naast�school�trouwens,�3�keer�rollen�en�
ik�ben�er.�Hier�zit�ik�sinds�het�begin�van�mijn�1ste�jaar.�Zelf�kom�ik�uit�een�klein�dorpje�in�Brabant.�Ik�
ben�trouwens�ook�aangewezen�om�de�Facebook�pagina�van�Nova�in�het�leven�te�roepen�zeker�
allemaal�even�kijken,�natuurlijk.�Dit�hoop�ik�in�goede�banen�te�leiden�dit�jaar.�Als�sport�heb�ik�jaren�
aan�wedstrijd�zwemmen�gedaan,�met�nadruk�op�gedaan.�Huidige�bezigheid��en�sport�is�naast�
boekhouden,�biertjes�kantelen�en�
iets�van�colleges�te�onthouden.�
Verder�houdt�ik�mezelf�bezig�in�
de�SooS�en�kan�je�me�altijd�
dingen�vragen.�Ik�hoop�er�een�
leuk�jaar�van�te�maken�en,�tot�
SooS.�

Thijs�Bergmans�

� �
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Lieve�NOVA�leden,�

Het�eerste�kwartaal�is�al�weer�afgelopen�en�het�is�weer�is�tijd�dat�ik�wat�van�mezelf�laat�horen.�
Afgelopen�kwartaal�is�het�schooljaar�weer�begonnen.�Dit�jaar�zijn�we�zoals�altijd�weer�begonnen�met�
een�nieuw�akb.�Tot�mijn�genoegen�was�de�helft�hiervan�oud�SooScom,�waarvan�ik�er�een�zelfs�
meerdere�jaren�tot�mijn�grootste�aanbidders�heb�mogen�rekenen!�Voor�mij�kon�het�dus�meteen�al�
niet�stuk!�Het�werd�zelfs�nog�beter�toen�ik�te�horen�kreeg�dat�de�SooSbaas�ook�een�oud�SooScommer�
is!�

Na�zwaar�overleg�te�hebben�gehad�met�onze�nieuwe�SooSbaas�Renske�zijn�we�tot�een�mooie�
namenlijst�gekomen�van�mogelijke�nieuwe�SooScommers.�Het�was�alleen�nog�haar�taak�om�iedereen�
te�vragen�en�ervoor�te�zorgen�dat�iedereen�ja�zei,�toch�wel�het�belangrijk.�Dit�was�makkelijker�dan�ze�
had�gedacht.�De�reacties�op�de�vraag�verschilde�tussen�direct�ja�zeggen�en�na�wat�vragen�ja�zeggen.�
Aan�het�eind�van�week�1�bestond�de�SooScom�alweer�uit�5�mensen,�waarvan�er�3�ook�oud�
SooScommers�waren�en�er�eentje�zelfs�SooScom�was�in�het�laatste�jaar�van�Rijswijk!�

Na�het�goede�nieuws�te�horen�hebben�gekregen�dat�de�SooScom�gevormd�was�besloot�ik�dat�het�
weer�is�tijd�was�om�op�reis�te�gaan.�Dit�keer�besloot�ik�dat�het�tijd�was�dat�ik�is�zelf�ging�ervaren�hoe�
warm�het�nou�eigenlijk�is�in�de�zomer�in�Spanje.�Dit�heb�ik�gedaan�met�een�heuse�rondreis.�Ik�ben�
begonnen�in�Barcelona.�Hier�heb�ik�kennis�gemaakt�met�verschillende�Spaanse�mensen�en�te�horen�
gekregen�dat�het�zuiden�van�Spanje�blijkbaar�Marokko�is.�Na�allemaal�prachtige�gebouwen�te�hebben�
bekeken�ben�ik�naar�Madrid�gegaan.�Hier�ben�ik�maar�heel�kort�gebleven.�Toen�het�45�graden�was�
werd�het�mij�toch�echt�te�heet!�Hierna�ben�ik�naar�het�
zuiden�vertrokken�om�aan�de�Middellandse�Zee�af�te�
kunnen�koelen.�Dit�deed�ik�in�het�zuidelijke�Cádiz.�Ondanks�
wat�ze�in�Barcelona�zeiden�kwam�ik�geen�Marokkanen�
tegen.�Het�was�hier�ook�warm,�maar�gelukkig�kon�ik�
afkoelen�in�de�zee.�Dit�werkte�best�goed�tot�ik�het�strand�
opkeek�en�al�die�Spaanse�señorita’s�zag.�Ik�kreeg�het�er�
heet�van!�Doordat�ik�hier�alleen�van�kon�genieten�terwijl�ik�
in�zee�stond�besloot�ik�dat�het�tijd�werd�om�maar�weer�is�
naar�koudere�oorden�te�vertrekken.�

Voordat�ik�naar�een�echt�koud�oord�vertrok�ging�ik�eerst�nog�even�langs�Delft.�Het�was�weer�tijd�voor�
NOVA�live�en,�nog�veel�belangrijker,�de�eerste�SooScom�vergadering�van�het�jaar.�Na�eerst�weer�een�
geweldige�NOVA�live�mee�te�hebben�gemaakt�werd�ik�op�vrijdag�ochtend�met�een�brakke�kop�
wakker.�Na�een�paar�goede�koppen�koffie�had�ik�’s�avonds�weer�een�heuse�SooScom�vergadering.�
Tijdens�deze�vergadering�werden�we�vereerd�met�een�aanwezige�oud�SooScommer�die�ook�nog�is�
oud�RVC�is!�Dit�was�echt�weer�een�top�vergadering�waarin�er�ondanks�de�nodige�lol�ook�hele�serieuze�
dingen�zijn�besproken!�Na�deze�avond�was�het�weer�tijd�om�Delft�te�verlaten�en�naar�het�hoge�
noorden�te�vertrekken.�

Eerst�ben�ik�langs�Noorwegen�geweest,�maar�ik�vond�het�bier�daar�veel�te�duur,�dus�ben�ik�maar�snel�
weer�vertrokken.�Vervolgens�ben�ik�naar�de�Zuidpool�gegaan�om�te�kijken�of�ik�daar�nog�wat�
soortgenoten�kon�vinden.�Toen�ik�hier�aankwam�kon�ik�in�de�verste�verte�geen�pinguïn�bekennen.�Ik�
ben�wel�een�super�gave�ijsbeer�tegen�gekomen.�Met�hem�heb�ik�ook�een�super�gave�week�gehad!�Hij�
had�zelfs�ijsbier!�Toen�ik�na�een�week�lang�elke�dag�met�een�flinke�kater�wakker�werd�besloot�ik�dat�
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het�tijd�was�om�afscheid�te�nemen�van�mijn�witte�vriend.�
Het�was�tijd�om�maar�weer�is�in�Delft�langs�te�gaan.�Ik�had�
namelijk�gehoord�dat�er�binnenkort�allemaal�vrouwen�
schaars�gekleed�door�de�SooS�zouden�gaan�rondlopen.�Dat�
kan�ik�natuurlijk�niet�missen!�

Toen�ik�aankwam�in�Delft�bleek�er�een�foutje�te�zijn�
gemaakt.�In�plaats�van�allemaal�schaars�geklede�vrouwen�
trof�ik�allemaal�mannen�aan�die�pullen�achter�over�aan�het�
gooien�waren.�Gelukkig�waren�er�een�paar�vrouwen�in�

echte�Duitse�lederdracht�gekleed�waardoor�ik�toch�van�mooi�geklede�vrouwen�heb�kunnen�genieten.�
Toen�ik�erachter�kwam�dat�Jeucken�weer�zijn�befaamde�zuurkool�ging�maken�kon�mijn�avond�echt�
helemaal�niet�meer�stuk!�Ik�werd�de�volgende�dag�dan�ook�wakker�met�een�flinke�kater�met�een�
herinnering�aan�wederom�een�super�avond�in�de�SooS!�

De�volgende�kreeg�ik�bij�de�koffie�te�horen�dat�een�week�later�de�tappersgilde�zou�zijn.�Aangezien�dit�
werd�georganiseerd�door�de�commissie�die�mij�bij�NOVA�heeft�gekregen�moest�ik�hier�toch�echt�
naartoe!�Ik�heb�zelfs�nog�kunnen�helpen�bij�het�organiseren�ervan.�

Op�de�avond�van�de�tappersgilde�heb�ik�kunnen�genieten!�Ik�heb�voor�het�eerst�in�Delft�weer�is�een�
ouderwets�goede�tappersgilde�mee�mogen�maken!�Het�begon�zoals�altijd�met�de�ouderwetse�en�toch�
ietwat�verouderde�film�over�het�werken�in�de�horeca.�Nadat�alle�eerstejaars�zich�hier�heldhaftig�door�
heen�hadden�geslagen�hebben�Ron,�Belg�en�Josse�de�film�even�vertaalt�naar�situaties�die�zich�ook�
echt�in�de�SooS�kunnen�afspelen.�Ze�hiermee�de�nieuwe�tappertjes�nog�even�wat�goede�tips�
meegegeven.�Hierna�was�het�toch�echt�is�tijd�dat�de�nieuwe�leden�van�het�tappersgilde�gingen�leren�
tappen.�Naast�het�leren�tappen�met�glas�en�plastic�hebben�ze�een�cursus�trekken�gehad,�geleerd�hoe�
de�kassa�werkt,�een�rondleiding�door�de�keuken�en�de�SooS�gehad.�Het�was�weer�een�geslaagde�
avond�waarin�ik�flink�wat�bier�heb�gedronken!�

Na�deze�avond�ben�ik�vertrokken�naar�de�Noordpool�om�mijn�ouders�weer�is�te�bezoeken.�Na�een�
paar�weken�te�hebben�gefeest�met�mijn�vrienden�en�familie�kreeg�ik�een�e�mail�waarin�ik�te�horen�
kreeg�dat�het�weer�is�tijd�was�voor�een�SooScom�vergadering.�Ik�ben�dus�direct�een�vlucht�gaan�
boeken�terug�naar�Delft.�Toen�ik�hier�aankwam�heb�ik�voor�de�verandering�een�SooScom�vergadering�
meegemaakt�die�overdag�plaats�vond.�Hier�heb�ik�het�super�naar�mijn�zin�gehad,�ondanks�het�feit�dat�
ik�helaas�een�SooScommer�heb�moeten�zien�vertrekken�omdat�zij�keihard�moet�gaan�werken�voor�de�
Hydro�Cruisers.�Ik�ben�er�wel�super�trots�op�dat�een�oud�SooScommer�hier�aan�gaat�werken!�
Gelukkig�hebben�we�ons�vertrekkend�vrouwelijk�lid�kunnen�vervangen�met�een�andere�vrouw.�Deze�
was�vorig�jaar�ook�al�SooScom,�maar�miste�het�zo�erg�dat�ze�heel�graag�weer�SooScom�wilde�worden!�
Hier�ben�ik�natuurlijk�best�wel�trots�op!�

Na�deze�vergadering�ben�ik�weer�uit�Delft�vertrokken�om�dit�keer�naar�Canada�te�gaan.�Vandaar�uit�
stuur�ik�jullie�nu�deze�brief.�Ik�ben�hier�nu�heerlijk�aan�het�snowboarden�en�ik�heb�zelfs�een�leuke�
vrouwelijke�pinguïn�ontmoet.�In�mijn�volgende�brief�zal�ik�jullie�meer�over�haar�vertellen.�

Tot�SooS,�
Meneer�Pinguïn�
Erelid�SooScom�der�s.v.�Nova�
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Manager�der�kleine�evenementen�
�

Een�x�aantal�weken�voor�het�einde�van�het�vorige�schooljaar�kwam�een�bestuurslid�mij�uit�een�
vergadering�halen�omdat�hij�een�vraagje�had.�De�vraag�was�of�ik�NOVA�bestuur�wou�gaan�doen�in�het�
volgende�schooljaar.�Even�later�zat�ik�weer�terug�in�de�vergadering,�mijn�aandacht�iet�wat�meer�bij�
de�SooS�dan�bij�de�vergadering.��
Toch�nog�maar�even�nadenken,�en�de�volgende�dag�nog�eens�even�in�de�SooS�langsgaan�en�wat�
praten.�En�beslist�dat�ik�het�ging�doen.��

Wel�moest�ik�nog�even�zorgen�dat�ik�minimaal�40�punten�ging�halen�
om�verder�te�mogen�op�school.�Wat�door�een�falend�systeem�niet�
helemaal�is�gelukt,�waardoor�ik�nu�mijn�eigen�in�een�bepaalde�
constructie�heb�gewringt�zodat�als�het�aan�mij�ligt�het�alsnog�goed�
komt.�Na�de�zomervakantie�begon�het�jaar�met�het�AKB�weekend�
(waar�ik�helaas�niet�aanwezig�kon�zijn).�Vanaf�dag�1�van�het�nieuwe�
schooljaar�stond�ik�met�mijn�mede�bestuursleden�in�de�SooS.�

Vervolgens�zijn�we�veel�dingen�tegen�gekomen�en�maken�geniale�dingen�mee.��

Over�mij,�ik�ben�Sjoerd�kom�uit�Zeeuws�Vlaanderen,�tegen�de�
Belgische�grens�aan.�Heb�voor�ik�naar�delft�kwam�vmbo�kader,�
Mbo�constructiebankwerker/Lasser�2�en�
consctructie/aparatenbouwer�3�behaald,�een�aantal�jaar�
gewerkt�en�toen�beslist�om�HBO�te�gaan�doen.��

Verder�ben�ik�23�jaar�
oud�heb�2�zusje�(ook�
NOVA�leden)�en�woon�
ik�op�het�moment�in�
Delft�maar�vanaf�1�december�verhuis�ik�naar�Delfshaven,�om�
samen�met�mijn�ene�zusje�en�mijn�andere�zusje�en�haar�
vriend�en�mijn�vriendin�te�gaan�wonen.�Uiteraard�krijgen�de�
juiste�mensen�een�uitnodiging�voor�de�housewarming.��

Binnen�NOVA�ben�ik�voornamelijk�verantwoordelijk�voor�een�
deel�van�de�donderdag�avond�SooSen,�dat�er�stukjes�op�de�
website�komen,�de�WP�wordt�gemaakt�en�dat�wanneer�ik�
achter�de�bar�zit�met�mijn�laptop�toch�jou�biertje�tap.��
Ook�ben�ik�op�dit�moment�druk�bezig�met�het�Kerst�diner,�en�

zal�ik�later�in�het�schooljaar�nog�een�eventueel�survival�of�motorweekend�organiseren.�
Voor�overige�dingen�vraag�maar�raak.��
�
Jow,��
�

Sjoerd,�
� �
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Foutje�bij�de�C1000�

Speciaal�recept�voor�rond�(en�ver�voor)�Sinterklaas��
�
Kruidnoten�

��Verschil�tussen�pepernoten�en�kruitnoten�

�
�
�
�
�
�
�
�
�
Kruidnoot� � � � � � � Pepernoot�

�
�
�
�
�
�
�
�

�
��Recept�en�bereidingswijze�kruidnoten�
250�gr�zelfrijzend�bakmeel�
125�gr�donkere�basterdsuiker�
100�gr�zachte�boter�
2�eetlepels�speculaaskruiden�
3�eetlepels�melk�
�
Bereidingswijze�
Verwarm�de�oven�voor�op�150�graden.�Vet�de�bakplaat�in.�

Zeef�het�bakmeel�boven�een�kom�en�maak�een�kuiltje�in�het�midden.��

Voeg�in�het�kuiltje�de�suiker,�de�boter,�de�speculaaskruiden,�wat�zout�en�de�melk�toe,�en�verkruimel�
die�met�de�vingers�door�het�meel.�Kneed�dit�snel�tot�een�soepel�deeg.�

Vorm�kleine�balletjes�van�het�deeg,�leg�die�op�de�ingevette�bakplaat�en�bak�de�kruidnootjes�in�
ongeveer�20�minuten�bruin�en�gaar.�

�
� � � � � � � � � � � Fabian,�

� �

Pepernoten�zijn�vaak�harder�en�
lichter�dan�kruidnoten�en�worden�
van�hetzelfde�deeg�gemaakt�als�
taai�taai.�

�

Kruidnoten�zijn�een�traditioneel�
snoepgoed�en�worden�gebakken�
van�deeg�waar�veel�
speculaaskruiden�in�zijn�verwerkt.�
Kruidnoten�worden�veelal�verward�
met�de�veel�taaiere�pepernoten.�
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Aankomende�Evenementen�

Dit�zijn�weer�de�komende�evenementen�van�het�tweede�kwartaal�van�het�jaar.�Dus�zeg�tegen�je�baas�
dat�je�donderdag�avond�en�vrijdag�ochtend�niet�kan�werken�en�beleef�deze�evenementen�mee�met�
ons.�

Donderdag�1�december:�White�Party�SV�SooS�

Ooit�geweest�op�sunsation�white,�deze�SooS�zal�de�SooS�wit�kleuren.�Er�zullen�verschillende�DJ’s�
komen.�Onder�andere�zullen�verschillende�zal�er�ook�met�LP’s�gedraaid.�

Donderdag�8�december:�Decibel�SooS�

Ben�jij�een�groot�fan�van�house,�tech,�hardstyle,�early/retro�
of�hardcore.�Kom�dan�deze�SooS�even�rampen�stampen.�
Neem�je�oordopjes�mee,�want�anders�kan�je�wel�eens�een�
gehoorbeschadiging�oplopen.�

Donderdag�15�december:�Ik�hou�van�Holland�SooS�

Iedereen�kent�het�programma�wel�van�TV,�nu�wordt�het�
door�de�paar�eerste�jaars�naar�onze�SooS�gehaald.�Dus�zing�met�z’n�alle�mee�met�de�Nederlandse�
klassiekers.�En�kom�in�Hollandse�klederdracht.��

Donderdag�22�december:�Kerstdiner�

Het�enige�feestje�in�het�jaar�dat�iedereen�in�pak�of�gala�
jurk�komt.�Om�even�net�voor�kerst�samen�te�dineren.�
Want�dan�gaan�de�meeste�mensen�kerst�vieren�thuis.�
Behalve�Hassink�die�wil�op�de�kerstdagen�gaan�werken.�
Dus�koop�op�tijd�een�kaartje,�deze�zijn�verkrijgbaar�vanaf�
1�december.�Er�zijn�zoals�elk�jaar�maar�een�beperkt�

aantal�beschikbaar.��

Donderdag�12�januari:�Nieuwjaarsborrel�

De�eerste�SooS�in�het�nieuwe�jaar.�Even�kijken�of�iedereen�
nog�zijn�vingers�heeft�en�geen�brandwonden.�Sjoerd�gaat�de�
hele�dag�druk�in�de�keuken�staan�om�jullie�te�trakteren�van�
verse�oliebollen.�Dus�even�iedereen�gelukkig�Nieuwjaar�
wensen.��

Donderdag�2�februari:�AfterToetsSooS�

Nu�de�toetsen�zijn�afgelopen,�heb�je�natuurlijk�weer�even�zin�om�een�lekker�biertje�te�pakken.�Geen�
gezeur�meer�aan�je�hoofd.�Geen�ouders�die�zeuren�dat�je�moet�leren.�Geen�docenten�die�je�
confronteren�met�moeilijke�toetsen.�Alleen�mensen�die�na�al�dat�toetsen�gedruis�zin�hebben�een�
lekkere�koude�rakker.�Even�al�je�gedachten�aan�de�kant.�En�er�een�gezellige�avond�van�maken.�

�
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Techniek�verhaal�
�

De�NOVA�Band�is�weer�druk�aan�het�oefenen�in�de�SooS!�Zij�gaan�tijdens�de�Ouwe�Lullen�SooS�een�
optreden�geven,�Joodie�deelt�gratis�oordoppen�uit�voor�de�mensen�die�het�te�hard�vinden.�

NOVA�Netwerk�

Het�gehele�NOVA�netwerk�heeft�een�upgrade�
gehad.�Dit�kwam�allemaal�toen�er�een�nogal�trage�
verbinding�met�de�NAS�was.�Met�200kbps�een�paar�
foto’s�binnenhalen�is�wel�erg�langzaam.�Daarom�is�
er�besloten�alles�in�giga�bit�uit�te�voeren�en�een�het�
draadloze�netwerk�te�voorzien�van�een�
IEEE802.11n�access�point.�Hierdoor�is�er�beter�
bereik�in�de�gehele�NOVA�ruimte.��

Voor�de�upgrade�hebben�we�ook�een�kast�gemaakt�
waar�alles�in�past.�Zo�staan�de�NAS,�switches,�
server/gateway�en�video�speler+pc�voor�de�tv’s�in�
de�SooS�nu�in�een�mooi�kastje�met�kippengaas.�Dit�
allemaal�omdat�de�oude�oplossing�van�een�berg�
kabels,�een�berg�switches�en�nog�meer�kabels�er�
niet�uit�zag�en�vooral�niet�goed�werkte.�

De�server�zit�er�tussen�om�allerlei�functies�te�doen,�
hij�regelt�de�internet�toegang,�de�IP�adressen�voor�
het�hele�netwerk�en�nog�wel�het�belangrijkste...�hij�
maakt�regelmatig�een�back�up�van�de�NAS.�En�dat�
is�maar�goed�ook.�De�NAS�heeft�laatst�een�kapotte�schijf�gehad.�Gelukkig�is�er�geen�data�verloren�
gegaan.�

In�het�commissiehok�is�er�ook�aan�het�netwerk�gewerkt,�er�is�nu�1�plek�waar�de�switch�en�accespoint�
samen�hangen�en�de�kabels�zijn�in�de�kabelgoot�weggewerkt.�Enigste�dat�nog�ontbreekt�zijn�
fatsoenlijke�computers.�Nu�staan�er�computers�die�niet�echt�lekker�draaien,�voor�P4tjes�met�1Gb�
geheugen�is�een�Youtube�filmpje�al�een�zware�opgave.�Heb�je�een�goede�computer�over?�Dan�zou�het�
commissiehok�daar�erg�blij�mee�zijn.�

�

� �
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Oktoberfest�
�
Aan�het�einde�van�september�was�het�weer�zover!�Eén�van�de�
zeer�weinig�goede�dingen�die�de�Duitsers�ooit�hebben�
voortgebracht.�Ter�ere�van�het�begin�van�de�beste�maand�van�
het�jaar,�oktober,�vond�weer�het�Oktoberfest�plaats.�

Omdat�in�oktober�ook�de�herfst�begint,�waren�er�ook�een�paar�
blaadjes�nodig�voor�de�aankleding�in�de�SooS.�Dit�bleek�wat�
lastig�aan�gezien�de�herfst�dit�jaar�wat�traag�op�gang�kwam.�
Toch�lukte�het�uiteindelijk�gelukkig�om�de�SooS�wederom�vol�
met�blaadjes�te�krijgen.��

Om�16.00u�begon�het�spektakel�dan.�Pullen�vullen�tot�je�erbij�
neerviel,�hopen�dat�iemand�je�nog�half�opraapt,�om�vervolgens�
kruipend�naar�huis�te�kunnen.�Hier�diende�zich�echter�wel�een�
probleem�aan,�want�hoe�kon�de�gemiddelde�SooS�bezoeker�na�
een�X�aantal�pullen�nu�nog�weten�hoeveel�hij/zij�er�op�had?�Gelukkig�was�er�een�slim�plan.�Sommige�
mensen�hadden�een�stift�bij�zich�om�daarmee�op�verschillende�lichaamsdelen,�variërend�van�armen�
tot�boezems,�aan�te�strepen�bij�de�hoeveelste�pul�men�was�gebleven.�

Naast�bier�en�pullen�zijn�er�natuurlijk�nog�twee�
dingen�die�niet�mogen�ontbreken�bij�het�
Oktoberfest�in�de�SooS.�We�hebben�het�nu�
natuurlijk�over�zuurkool�en�biermeisjes.�De�beste�
meneer�Jeucken�zorgde�dit�jaar�wederom�voor�
een�voortreffelijk�bord�zuurkool.�Het�feit�dat�er�
deze�keer�geen�“verse”�zuurkool�in�zat,�en�wel�
ananas,�mocht�de�pret�niet�drukken.�

De�biermeisjes�werden�verzorgd�door�het�
vrouwelijke�deel�van�bestuur,�welke�al�dagen�van�

tevoren�voor�een�speciaal�kostuum�waren�wezen�shoppen.�Het�resultaat�mocht�er�wezen.��

De�Techniekcom�had�het�geheel�nog�afgemaakt�door�traditiegetrouw�op�de�tv’s�de�film�Beerfest�te�
vertonen.�

Later�op�de�avond�draaide�DJ�Ron�nog�wat�traditionele�Oktoberfest�muziek�waarbij�ook�enthousiast�
op�de�tafels�werd�gedanst.�Eén�tafel�kan�dit�helaas�niet�meer�na�vertellen.�

�

Al�met�al�was�het�weer�een�zeer�geslaagd�Oktoberfest,�met�alles�wat�men�er�graag�bij�wil�zien,�en�
voor�veel�mensen�ook�nog�wat�dingen�die�er�de�volgende�dag�(of�zelfs�dezelfde�avond)�helaas�weer�
bij�kwamen.�

� � � � � � � � � � � Hassink,�
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Nieuw�RvC�Ron,�
�
Lieve�luistervinkjes.�Na�lang�uitstellen,�proberen�er�
onder�uit�te�komen�is�het�er�toch�van�gekomen.�Ik�
moet�mezelf�als�nieuw�RvC�gaan�voorstellen.�Voor�
alle�mensen�die�nog�nooit�in�de�SooS�zijn�geweest,�ik�
ben�die�iets�wat�gezette�jongen,�met�altijd�zijn�haar�
omhoog.�Ik�heb�al�heel�veel�mooie�commissies�
mogen�draaien�binnen�NOVA�en�ik�mocht�zelfs�het�
laatste�jaar�in�TH�Rijswijk�mezelf�voorzitter�van�NOVA�
noemen.�
�
In�2006�ben�ik�begonnen�met�de�opleiding�
Natuurkunde.�Ik�heb�in�twee�jaar�me�P�gehaald,�en�in�
het�derde�jaar�ben�ik�dus�voorzitter�van�NOVA�
geworden.�Met�de�verhuizing�heb�ik�mogen�
meewerken�aan�deze�mooie�nieuwe�SooS�waar�we�nu�elke�week�weer�bier�kunnen�drinken.�
�

Mijn�mooiste�NOVAmentje�ooit�was�het�opbouwen�
van�het�BBQ�OP�2009.�Er�was�dat�jaar�bijna�geen�
budget,�en�geen�voorbereidingstijd.�We�hebben�toen�
ervoor�gekozen�om�het�podium�van�afvalhout�te�
maken.�Dat�kost�namelijk�helemaal�niks.�Het�
opbouwen�van�een�zelfgeklust�podium�was�dusdanig�
geniaal�dat�we�het�er�nu�nog�regelmatig�over�hebben�
(het�puntdak�verhaal).�Het�podium�was�6,5�meter�
hoog,�en�bovenop�was�een�paal�met�de�NOVAvlag,�en�
daarop�een�Pinguïn�getaped.�Het�bouwen�van�zo’n�
constructie�(in�de�regen)�was�echt�geniaal.�

�
Ik�mag�mezelf�sinds�afgelopen�JV�RvC�noemen.�RvC�geeft�advies�aan�het�bestuur�voor�moeilijke�
vragen,�maar�zoals�ik�het�ook�in�mijn�bestuursjaar�zei:�de�RvC�is�er�om�het�bestuur�af�te�zeiken.�
Natuurlijk�zal�ik�altijd�mijn�best�doen�het�bestuur�zo�veel�mogelijk�te�helpen,�en�hopen�dat�ze�“het�
advies”�dit�jaar�niet�zoveel�als�gezeik�zien.�
�
Deze�WP�die�je�nu�aan�het�lezen�bent�is�mijn�tiende�WP�die�ik�(mede)gemaakt�heb.�Daarmee�stop�ik�
nu�ook�als�WP�commissie.�Ik�heb�vele�leuke�WP�vergaderingen�mogen�meemaken,�en�bijna�altijd�met�
plezier�de�WP�in�elkaar�gebouwd.�Ik�zal�de�volgende�WP�met�veel�plezier�uit�me�brievenbus�halen�en�
thuis�lezen.�
�
knuff,�Ron�

� �
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SV�Lunches�
�

Het�eerste�kwartaal�hebben�we�zeven�lunches�
gehad�in�de�SooS.�De�opkomst�was�over�het�
algemeen�best�groot.�Variërend�van�een�tachtig�
tot��honderdzestig�personen.�Elke�week�kon�er�
voor�twee�euro�geluncht�worden�van�12:00�tot�
14:00�uur.�Ook�het�aanbod�van�lunches�varieerde�
nogal.��

NOVA�beet�het�spits�af�in�week�een.�De�lunch�die�NOVA�organiseerde�bestond�uit�een�luxe�lopend�
buffet.�Op�het�buffet�lagen�onder�andere�warme�pistoletjes,�salades�(met�een�echte�vissenkop�erbij),�
vleeswaren,�fruit�(waaronder�stoofpeertjes�met�karamel)�en�diverse�soorten�warme�en�koude�
dranken.�Het�buffet�was�aangekleed�met�diverse�exotische�vruchten.�Ondanks�de�grote�inspanning�
om�een�mooi�buffet�neer�te�zetten�was�de�opkomst�niet�heel�groot,�maar�gezellig�was�het�wel.�

In�de�zes�weken�daarna�waren�de�SV�’s�aan�de�beurt.�
Ångström�was�de�eerste�SV�die�een�lunch�organiseerde.�
Op�de�menukaart�stonden�hamburgers.�Dit�was�zo’n�
succes�dat�ze�nog�extra�zijn�gaan�halen�bij�de�supermarkt.�
Voor�de�SV�‘s�was�dit�een�goede�start,�in�de�weken�daarna�
waren�achtereenvolgens�aan�de�beurt:�Ohmega,�Equinox,�
Fibonacci,�BG,�Impuls.�Tijdens�deze�lunches�kwamen�
onder�andere�broodjes�worst,�broodjes�saté�en�
pizzapunten�langs.�Al�dat�eten�was�een�succes.��

Omdat�het�zo’n�succes�was�is�er�voor�dit�blok�weer�een�nieuwe�planning�gemaakt�voor�lunches.�
NOVA�doet�traditiegetrouw�alleen�de�eerste�lunch�van�het�jaar,�dus�zal�niet�voorkomen�in�de�
planning.�Toch�hebben�we�zeven�weken�kunnen�vullen�met�lunches.�We�willen�namelijk�de�nieuwe�
studievereniging�van�de�opleiding�Mechatronica,�Kybernetes,�van�harte�welkom�heten.�Kybernetes�
zal�nog�even�de�eerste�zes�weken�bij�de�andere�studieverenigingen�om�vervolgens�in�week�zeven�te�
gaan�knallen.�

Om�alvast�in�je�agenda�te�zetten�de�planning�voor�komend�blok:�
15�november����Lesweek�1���Bedrijfskundig�Genootschap���
22�november����Lesweek�2���Fibonacci�
29�november����Lesweek�3���Ohmega�
6���december���Lesweek�4���Equinox�
13�december���Lesweek�5���Ängström�
20�december���Lesweek�6�–�Vervalt�i.v.m.�KerstDiner�
10�januari��������Lesweek�7���Kybernetes��
Hopelijk�worden�de�lunches�komend�blok�weer�net�zo’n�succes�als�afgelopen�blok.�

Tot�SooS�en�alvast�eet�smakelijk,�

Joodie,�

� �
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RvC�Belg�

�

Salut�leutige�lezertjes!�Ik�kom�me�even�voorstellen�als�nieuw�lid�van�de�Raad�van�Commissarissen�(of�
Raad�van�Collega’s�in�de�volksmond���).�OK,�de�meeste�kennen�me�natuurlijk�al�wel�van�zien�of�
horen,�maar�aangezien�ik�een�van�de�laatste�aanwinsten�van�de�RvC�ben�zal�ik�me�toch�nog�maar�
eens�introduceren.�Maar�ik�ben�dus�Belg:�

�

�

�

�

�

En�ja,�ik�ben�een�Belg,�en�ja,�ik�kom�ook�nog�eens�uit�België!�Ik�ben�in�2006�lid�geworden�van�NOVA�
tijdens�de�DIAS�en�vanaf�toen�ben�ik�niet�weg�te�slaan�uit�de�vereniging.�In�2008�2009�ben�ik�ook�nog�
bestuur�geweest.�Uiteraard�heb�ik�ook�in�meerdere�commissies�meegewerkt.�En�nu�ben�ik�de�
volgende�leuke�uitdaging�aangegaan�als�lid�van�de�RvC.�Hierbij�zal�ik�samen�met�de�andere�RvC’ers�
een�vraagbaak�zijn�voor�het�bestuur�en�ze�ondersteunen�waar�nodig.�Als�oud�penningmeester�zal�ik�
af�en�toe�bezig�zijn�met�de�beruchte�boekhoudcontrole.�Ook�hebben�we�contact�met�school�voor�
moeilijke�vragen�en�regelen�we�wat�vergunningswerk.��

Zoals�ik�al�had�gezegd�ben�ik�regelmatig�in�de�SooS�te�vinden.�En�als�je�me�niet�kan�vinden,�terwijl�ik�
wel�in�de�SooS�zou�moeten�zijn,�dan�kun�je�vast�wel�in�het�klushok�vinden!�Ik�hou�ook�zeker�van�een�
stuk�of�wat�biertjes,�maar�kijk�uit�met�de�rode�wijn�bij�mij,�want�daar�ga�ik�schijnbaar�gekke�dingen�
van�doen…�Dat�beloofd�wat�voor�de�Beaujolais�Primeur�SooS�(verslag�hiervan�in�de�volgende�WP).��

Ik�heb�er�zin�in!�

Belg�
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Dias�2011�
�

Als�een�van�de�weinige�meisjes�kwam�ik�bepakt�en�bezakt�
aan�op�mijn�fietsje�bij�de�Haagse�Hogeschool.�Ik�had�er�al�de�
hele�nacht�wakker�van�gelegen�en�ik�was�nog�niet�van�mijn�
fiets,�of�ik�zag�het�al�niet�meer�zitten.�Overal�jongens�en�ik�
kende�niemand.��

Ik�kon�niet�meer�terug�dus�dan�maar�mijn�fiets�naar�de�
fietsenkelder�brengen.�Op�de�terugweg�naar�mijn�tassen�
had�ik�een�groepje�meisjes�gespot,�jullie�zijn�de�mijne�
dacht�ik.�Ik�sloot�me�aan�en�al�snel�raakte�we�in�gesprek.�
Viel�het�allemaal�toch�wel�mee,�had�ik�hier�nou�wakker�
van�gelegen?�We�moesten�nog�een�tijdje�wachten�voor�
we�naar�binnen�mochten�en�hebben�ons�prima�vermaakt�
met�het�kijken�naar�een�stel,�voor�het�tijdstip�veel�te�
drukke,�studenten�in�gele�tuinbroeken.�Eenmaal�binnen�

werden�we�naar�de�slaapzalen�gestuurd.�Voor�de�meisjes�was�dit�prima,�lekker�veel�ruimte�en�toch�
gezellig�samen�in�een�lokaal.�Ik�kwam�er�al�snel�achter�dat�een�meisje�van�buiten�bij�mij�in�het�lokaal�
lag�en�ook�nog�in�mijn�groepje�zat.�Samen�met�onze�vrouwelijke�Mentor�zijn�we�op�zoek�gegaan�naar�
de�rest�van�ons�groepje.��

Groepje�20!�Beetje�onwennig�in�het�begin�maar�
al�snel�was�het�erg�gezellig.�Met�nog�2�meisjes�en�
de�extra�vrouwelijke�Mentor�konden�we�al�die�
jongens�best�aan.�Het�begon�met�een�tocht�door�
Delft.�Een�beetje�wandelen�en�spelletjes�doen�en�
ondertussen�kennis�maken�met�elkaar.�De�hele�
dag�was�voor�ons�volgepland�met�activiteiten.�
Lekker�hoor,�nergens�zelf�over�na�hoeven�te�
denken�en�wachten�tot�je�mentor�“papa”�en/of�
“mama”�met�nieuwe�instructies�kwamen.�De�
eerste�avond�was�er�al�meteen�een�groot�feest�in�
de�SooS�van�NOVA.�De�studentenvereniging�die�in�de�school�zit.�De�hele�dag�werd�je�al�achtervolgd�
door�de�‘gele�studenten’�die�kwamen�vragen�of�je�lid�wou�worden.�We�hebben�gezellig�samen�
biertjes�gedronken�en�gedanst�en�voor�we�het�wisten�was�het�alweer�afgelopen.�Iedereen�vertrok�
naar�zijn�slaapzaal�en�bij�de�meisjes�lag�iedereen�al�snel�lekker�in�zijn�bedje.�Een�erg�lange�nachtrust�
was�het�niet�want�een�uurtje�later�werden�we�allemaal�met�een�hoop�kabaal�ons�bed�weer�uit�
gedrild.�Iedereen�in�zijn�pyjama�naar�beneden�waar�het�feest�zich�gewoon�voort�zette.�Na�een�
survival�door�de�school�en�wat�spelletjes�belande�we�eindelijk�weer�in�bed�om�een�paar�uur�later�
weer�wakker�gemaakt�te�worden. �

De�tweede�dag,�het�dagprogramma�begon.�Na�een�rondje�hardlopen�en�de�“wasserstraße”�waren�we�
er�weer�helemaal�klaar�voor.��Ik�vond�dit�zelf�de�leukste�dag,�we�gingen�op�de�fiets�naar�het�Delftse�
hout�om�daar�in�een�dragon�boot�te�kanoën.�Na�allemaal�geoefend�te�hebben�werd�er�een�wedstrijd�
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gedaan.�Daarna�was�er�een�team�kamp,�
allemaal�lekker�vies�worden.�Met�eieren�
gooien�over�een�zeep�baan�glijden�en�
snoephappen�in�de�vla.�Weer�aangekomen�
bij�de�Haagse�was�het�tijd�voor�een�douche�
dus�iedereen�ging�weer�door�de�
“wasserstraße”.�’s�Avonds�zijn�we�de�salsa�
gaan�dansen,�Klinkt�misschien�wat�suf�maar�
dat�was�het�zeker�niet!�Vooral�voor�de�
meisjes�was�het�natuurlijk�erg�leuk�om�de�
jongens�te�zien�stuntelen.�Om�de�dag�af�te�

maken�was�weer�een�geslaagd�feestje�in�de�SooS�en�vervolgens�eindigde�iedereen�uitgeput�in�zijn�
bed.�Weer�niet�voor�lang�want�de�volgende�ochtend�stond�de�wekker�weer�vroeg!�

�Iedereen�eruit�en�waarvoor?�Jawel,�een�potje�vrachtwagen�trekken!�Het�was�de�eerste�dag�al�
gebleken�dat�ons�groepje�20�niet�echt�het�winnende�team�was�maar�vrachtwagen�trekken�dat�
konden�we�dan�weer�wel!�Na�het�vrachtwagentrekken�zijn�we�gaan�volleyballen.�Dit�bleek�voor�ons�
ook�niet�echt�een�succes.�Dat�kwam�natuurlijk�
niet�door�onze�volleybal�skills!�Want�daarover�
beschikte�we�natuurlijk�in�ruime�maten.�Het�lag�
aan�de�oververmoeidheid�en�de�hitte.�Laten�we�
het�daar�maar�op�houden.�Toen�was�het�alweer�
tijd�voor�de�afsluiting�van�een�onvergetelijk�mooi�
weekend.�Alle�mensen�die�aan�de�DIAS�mee�
geholpen�hadden�werden�bedankt�en�er�was�nog�
een�klein�feestje�in�de�SooS.�De�echte�diehards�
maakte�zich�klaar�voor�de�OWee�en�langzaam�
druppelde�de�Haagse�Hogeschool�weer�leeg.�Het�was�een�erg�mooi�weekend�met�veel�leuke�
herinneringen�en�nieuwe�vrienden.���

�
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Manager�der�grote�evenementen�
�

Ik�zal�mezelf�even�voorstellen.�Rick�van�den�Bosch�is�mijn�volledige�
naam,�maar�de�meeste�noemen�mij�Joodie.�Vanaf�mijn�geboorte�23�jaar�
geleden�woon�ik�al�in�Koudekerk�aan�den�Rijn.�Nadat�ik�mijn�HAVO�in�
2006�heb�afgerond�ben�ik�op�de�TH�Rijswijk�begonnen�aan�de�opleiding�
Werktuigbouwkunde,�maar�na�2�jaar�heb�ik�de�switch�gemaakt�naar�
Technische�Bedrijfskunde.�Vanaf�het�begin�ben�ik�al�actief�bij�NOVA.�In�mijn�eerste,�tweede�en�derde�

jaar�heb�ik�in�de�SooScom�gezeten.�Toen�een�jaar�niet�en�afgelopen�jaar�
heb�ik�ook�weer�in�de�SooScom�gezeten.�Verder�heb�ik�al�diverse�
commissies�een�of�meerdere�keren�gedraaid.�Een�snelle�opsomming:�
Code�Geel�2007,�2009,�2010,�2011;�BBQ�OP�(barbecue�open�podium)�
2008;�NOVAweekend�2011�en�last�but�not�least�WISPO�2010,�2011�en�
2012.�Verder�heb�ik�door�de�jaren�heen�ook�geholpen�bij�het�
organiseren,�klussen�en�tappen�voor�diverse�feestjes�binnen�en�buiten�
de�SooS.�Ja�je�leest�het�goed�ook�buiten�de�SooS.�Zo�ben�ik�meestal�wel�
te�vinden�tijdens�Konningenach�in�Den�Haag,�op�2�oktober�bij�Leids�
Ontzet�en�in�de�zomer�op�de�Zwarte�Cross.�Ohja�en�niet�te�vergeten�de�

uitstapjes�met�de�bus�naar�Dou�Grend�in�de�middel�of�f*cking�nergens.���

Genoeg�of�vroeger.�Wat�ga�ik�dit�jaar�doen.�Dit�jaar�ga�ik�me�vooral�bezig�
houden�met�het�organiseren�van�de�grote�evenementen�van�NOVA.�En�
dat�zijn�de�volgende�evenementen�WISPO,�zeilweekend,�NOVAweekend�
en�BBQ�OP.�Verder�houd�ik�me�bezig�met�het�contact�met�de�
studieverenigingen.�Elk�evenement�gaan�we�weer�proberen�er�een�groot�
feest�van�te�maken.�De�meeste�evenementen�zijn�in�de�opstartfase�nu.�
Behalve�de�WISPOcommissie,�deze�is�al�hard�bezig.�De�inschrijvingen�zijn�
sinds�de�DIAS�gestart�en�er�zijn�op�dit�moment�al�meer�dan�60�mensen�die�mee�gaan.�

Buiten�de�evenementen�die�ik�alleen�ga�organiseren�zijn�Sjoerd�en�ik�ook�nog�verantwoordelijk�voor�
een�aantal�gezamenlijke�evenementen.�Samen�zullen�we�komend�jaar�Code�Geel�gaan�opstarten,�
zorgen�voor�promo�en�zorgen�dat�de�NOVA�bands�niets�te�kort�komen.�

Verder�zal�ik�hier�en�daar�nog�wat�extra�dingen�doen�door�het�jaar�heen�die�op�mijn�pad�komen.�Zo�
zal�de�eerste�donderdag�van�kwartaal�2�de�beaujolais�primeur�
SooS�zijn�die�ik�samen�met�enkele�leden�van�disputen�zal�
organiseren.�Daarnaast�zal�ik�de�ook�dit�jaar�de�meeste�
posters�van�NOVA�maken.�Maar�als�iemand�zich�geroepen�
voelt�of�het�lijkt�je�leuk�om�ook�posters�te�maken�geef�het�aan�
bij�mij�en�ik�zal�kijken�wat�ik�kan�betekenen.�

Tot�SooS�en�op�een�mooie�WISPO,��������������������������������������������������������������������������������
� � Joodie,�
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W.D.F.B.J.N.W.�
�

Naam:�Jacintha�Vollemuller�
Bijnaam:�heelveel�
Leeftijd:�20�
�
Naam�Papa:�Gert�
Naam�Mama:�Nelleke�
�
Opleiding:�TN�
Vooropleiding:�Havo�
Veterdiploma:�Nee�
�
Favoriete�kanteldrank:�Whisky�
Kantelfrequentie:�1�fles�per�avond�(Jameson)�
In�welke�volgorde�kleed�jij�je�aan:�String,�bh,�
Shirt,�niet�broek,�Schoenen.�
Ductape�of�ty�raps:�wat�zijn�Ty�raps��
Favoriet�functioneel�Naaktmodel:�Thijs�
Favoriete�Zondes:�seks�voor�het�huwelijk,�
drinken,�luiheid�
Record�pizza’s�eten:�3x0.38�
Wat�kan�jij�allemaal�kopen�voor�20�cent:�Tomaten�pureé��
Ontmaagding:�14�en�slecht��
Grootste�blunder:�Te�slecht�om�op�te�schrijven�
Wispo:�Nee�
Commissies:�EerstjaarsSooSCom�(voor�spek�en�bonen)�
Leukste�Nova�moment:�SpeciaalbierSooS�
Sterk�Punt:�Emotieloos�
Zwak�punt:�Niet�punctueel�(verslapen)�
Favoriete�instrument:�piano�
Favoriete�gereedschap:�Ba�Co�
Brilsterkte:�uuuh�min�1�hahahahah�
Favoriete�kinderprogramma:�Dommel�
Vriend/vriendin:�Nee�
Rijbewijs:�B,�Am�
Boete’s:�1�(2km�te�hard)�
Kamers:�ja�(2�persoon�bed)�
Bedpartners:�10�
Leest�je�moeder�ook�de�WP:�Nee�
Tip�om�van�brakheid�af�te�komen:�Vet�ontbijten��
Favoriete�uitspraak:�God�heeft�er�niks�mee�te�maken��
Laatste�woorden:�Cheers�
� �
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Hawaiiparty�
�

Studievereniging�Fibonacci�is�terug!�En�dat�hebben�we�laten�zien.��

In�samenwerking�met�Studentenvereniging�NOVA�hebben�we�een�geslaagd�feest�georganiseerd.�Het�
thema�was�“Hawaii,�vind�je�zomerliefde”.��De�SooS�was�helemaal�omgetoverd�in�een�Hawaïaans�
strand,�inclusief�een�cocktailbar�en�een�zwembad.�Uiteraard�was�iedereen�in�een�prachtige�Hawaii�
outfit,�variërend�van�shirtjes,�Hawaii�rokjes�en�bloemenkransen�tot�zwembroeken�en�bikini’s.���

Om�het�de�ietwat�aangeschoten�mensen�makkelijker�te�maken�met�het�zoeken�naar�hun�zomerliefde,�
hebben�we�glow�in�the�dark�armbandjes�uitgedeeld.�Rood�voor�bezet,�groen�voor�vrijgezel�en�blauw�
voor�niet�geïnteresseerd.��

Met�een�geweldige�waterzuiveringsinstallatie�en�een�mobiele�tap�was�het�zwembad�een�groot�
succes.�De�dames�en�heren�hebben�een�goed�aantal�uren�veel�waterplezier�gehad.�Zelfs�als�je�
absoluut�niet�in�het�bad�wilde,�belande�je�er�(eventueel�met�hulp)�toch�wel�in.�Uiteindelijk�was�het�
zwemband�niet�het�enigste�dat�nat�was.�Overal�in�de�Soos�lagen�plassen�water�en�na�een�aantal�uur�
moest�er�toch�echt�een�trekker�aan�te�pas�komen.�Het�was�dus�een�uitzondering�als�je�niet�nat�was.��

De�Hawaii�sfeer�werd�er�goed�ingehouden�met�lekkere�cocktails.�De�hele�avond�werden�deze�
cocktails�verkocht�voor�diegenen�die�wel�iets�anders�wilden�dan�bier.��

Uiteraard�kon�er�’s�avonds�lekker�meegegeten�worden.�We�moesten�er�lang�op�wachten,�maar�dat�
was�het�wel�waard.�De�NOVA�koks�hadden�zich�weer�uitgesloofd�met�gemarineerde�kip(daardoor�
duurde�het�zo�lang),�krieltjes�en�een�frisse�salade.�Alles�bij�elkaar�een�goede�maaltijd.��

Na�het�eten�barste�het�feest�helemaal�los.�De�DJ�nam�zijn�plek�achter�de�draaitafel�in�en�er�werden�
leuke�plaatjes�gedraaid.�Dit�keer�hadden�we�een�eerstejaars�DJ�die�voor�het�eerst�in�de�SooS�kwam�
draaien�en�wat�ons�betreft�was�het�zeker�niet�de�laatste�keer.��

Kort�gezegd�was�het�een�zeer�geslaagd�feest!�

�

Het�Fibonacci�Bestuur�

� �
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Excursie�van�Oord�
�

Begin�september�kreeg�NOVA�via�de�mail�om�een�
bezoek�te�brengen�aan�twee�megaschepen.�Het�
ene�schip�was�kort�daarvoor�opgeleverd�en�het�
andere�schip�was�zo�goed�als�af.�De�uitnodiging�was�
gericht�aan�derde��en�vierdejaars�studenten�van�de�
opleiding�werktuigbouwkunde.��

In�overleg�heeft�Sjoerd�samen�met�het�bestuur�van�
Impuls�voor�een�uitnodiging�naar�alle�derde��en�
vierdejaars�studenten�van�werktuigbouwkunde�op�
de�TISD�gezorgd.�In�twee�weken�tijd�hebben�zo’n�15�
studenten�zich�aangemeld�om�deel�te�nemen�aan�deze�rondleiding.�Kort�nadat�de�namen�door�Sjoerd�
waren�doorgegeven�aan�van�Oord�kreeg�iedereen�die�mee�wilde�een�uitnodiging�over�de�mail.�Vanuit�
het�NOVA�bestuur�ben�ik�mee�geweest.��

Redelijk�vroeg�in�de�ochtend�op�vrijdag�23�september�was�het�dan�zover.�Eenmaal�aangekomen�aan�
de�Amerikakade�in�Rotterdam�werden�we�hartelijk�ontvangen�bij�van�Oord.�Eerst�kregen�we�een�kop�
koffie�(en�nee�niet�zo’n�klein�truttig�Haags�bakkie,�maar�gewoon�een�goede�kop).�Toen�iedereen�

gearriveerd�was�begon�de�rondleiding.�Iedere�groep��kreeg�apart�de�
rondleiding�(die�dag�zo’n�50�groepen).�Als�eerst�mochten�we�op�het�
schip�wat�het�verst�van�ons�af�lag.��

Het�eerste�schip�was�er�een�die�stenen�op�de�zeebodem�legt.�De�
rondleiding�was�niet�mis�want�zo�goed�als�alle�ruimtes�van�het�schip�
waren�te�bezichtigen.�De�stenen�die�het�schip�op�de�zeebodem�legt�
gaan�via�transportbanden�van�het�ruim�naar�de�‘stortkoker’�
(vergelijkbaar�met�hoe�bouwvakkers�puin�van�hoogte�in�een�
container�gooien).�Aan�het�eind�van�de�koker�zit�een�kop�die�tot�op�

10�centimeter�nauwkeurig�uiteindelijk�de�stenen�op�de�bodem�van�de�zee�plaatst.��

Vervolgens�mochten�we�nog�het�tweede�schip�op.�Het�
tweede�schip�was�een�baggerschip,�deze�was�nog�niet�
volledig�af.�Ook�over�dit�schip�werd�duidelijk�uitgelegd�
waar�het�voor�bedoeld�was.�Dit�schip�kan�zich�door�een�
geavanceerd�systeem�zelf�voortbewegen,�ook�wel�kruipen�
genoemd,�op�zee.��

Na�de�rondleiding�was�het�ondertussen�al�bijna�lunchtijd.�
Hier�hadden�ze�bij�van�Oord�ook�aan�gedacht.�Er�was�een�
lunch�geregeld�met�diverse�luxe�belegde�broodjes�en�
verse,�warme�kaasvlinders.�Na�deze�goede�lunch�zijn�we�allen�weer�vertrokken.��

Al�met�al�een�zeer�geslaagde�rondleiding.��

Joodie,�
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De�zwarte�cross�
�

Voor�de�tweede�keer�(het�is�
inmiddels�traditie�geworden)�is�Nova�
weer�met�een�delegatie�van�38�man�
naar�het�ooosten�van�het�land�
afgereisd.�Op�exact�dezelfde�plek�als�
vorig�jaar�werden,�in�de�stromende�
regen,�tenten�opgezet�en�de�eerste�
biertjes�geopend.�De�avond�was�
waarschijnlijk�heel�gezellig�want�Ron�
was�alles�weer�kwijt�en�Robbie�

presenteerde�het�
weer.�De�volgende�
ochtend�dreven�
Maaskantje�en�
Wally�uit�hun�tent�
om�de�
biervoorraad�aan�
te�vullen�voor�het�
optreden�van�de�
eeuw.�Bij�Normaal�
was�iedereen�al�
goed�in�de�
stemming�en�
Hassink�besloot�
om�nog�even�naar�
de�tent�te�gaan�om�
z’n�Achterhoeks�
woordenboek�te�

halen�en�heeft�vervolgens�het�mooiste�optreden�van�de�hele�zwarte�cross�gemist;�Mooi�Wark!��Het�is�
gebruikelijk�om�bij�bepaalde�
onverstaanbare�oosterse�bandjes�met�
bier�te�gooien.�Toen�het�gooi�bier�op�
was�vloog�het�hele�grasveld�richting�
het�podium.�Hassink,�kijk�maar�even�
op�youtube�voor�het�resultaat.�Na�
Mooi�Wark�was�het�tijd�om�even�bij�te�
komen�op�de�beugelbar.�Pluk�heeft�
daar�een�nieuwe�methode�ontwikkeld�
om�toch�te�pissen�zonder�je�plekje�aan�
de�bar�af�te�staan.�’s�Avonds�was�het�
weer�ouderwets�gezellig�in�de�après�
ski�hut�en�Nova�liet�zich�weer�van�zijn�
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beste�kant�zien.�De�volgende�dag�was�de�
camping�veranderd�in�een�grote�
modderpoel�en�de�zwarte�cross�was�
compleet.�De�dag�verliep�zoals�dat�hoort,�
met�veel�bier,�brommers,�gave�bandjes�en�
heel�veel�feest.��

Volgend�jaar�weer!�

PS�hier�nog�een�paar�vage�herinneringen�
van�verschillende�mensen�

�� Iets�met�een�geniale�doorzichtige�
kerk�

�� Een�tent�breek�je�niet�af�maar�steek�je�aan�

�� Hassink�danst�de�salsa�

�� Het�kampvuur�wordt�aangestoken�door�een�straalmotor�

�� De�wedstrijdleiding�heeft�kortsluuting�op�de�printploat�

�� De�muntjes�zijn�volledig�afbreekbaar�

�� Hassink!�Je�hebt�Mooi�Wark�gemist�kut!!!��

�

�

�

�
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De�vrouwenSooS�
�

Lieve�Mannen,�

Ik�wil�beginnen�met�zeggen�dat�het�ons�spijt�dat�we�jullie�een�avond�
uit�de�SooS�hebben�verbannen.�Daarnaast�wil�ik�zeggen�dat�wij�heel�
blij�zijn�dat�we�de�SooS�van�jullie�een�avondje�mochten�lenen,�want�
we�hebben�echt�een�top�avond�gehad!�Ik�hoop�dat�jullie�je�bij�de�
mannen�SooS�op�het�terras�ook�hebben�vermaakt.�

De�vrouwen�begonnen�de�avond�met�een�heerlijke�bordje�pasta�a�la�
Renske.�Niet�te�veel,�want�we�moesten�nog�wat�ruimte�over�houden�
voor�het�toetje.�Want�als�toetje�hadden�we�de�droom�van�elke�vrouw,�

een�chocolade�fontein.�Met�fruit,�langevingers,�spritsen�en�spekjes�gingen�we�als�hongerige�wolven�
tekeer�in��de�vloeibare�chocolade�massa�tot�we�met�een�volle�buik�onze�vingers�aflikten.�

�
�
�
�
�
�
�
Na�dit�feest�kwam�de�hoofd�act�van�de�avond.�Een�fotoshoot�met�als�
thema,�hoe�kan�het�ook�anders,�“Geel”.�Stéphane�was�onze�fotograaf�en�
hij�had�zijn�hele�set,�inclusief�lampen�en�wit�achterdoek,�naar�de�SooS�
verhuisd.�In�het�begin�gingen�alle�vrouwen�met�z’n�allen�op�de�foto�en�
vervolgens�gingen�we�de�letters�Nova�proberen�uit�te�beelden.�Daarna�
werd�de�boel�niet�zo�serieus�meer�en�werden�de�foto’s�alsmaar�gekker.��

Ze�zeggen�dat�een�foto�meer�zegt�dan�duizend�woorden�en�de�vrouwen�
zijn�dan�ook�heel�blij�dat�ze�foto’s�hebben�van�deze�gezellige�avond.�
Volgend�jaar�weer??�

Groetjes�Esmé�Hoekman�
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De�MannenSooS�
�

De�eerste�MannenSooS�van�dit�jaar,�lekker�barbecueën�met�je�vrienden�en�de�vrouwen�beneden�in�
de�SooS�laten�dineren.�En�natuurlijk�ook�biertje�erbij.�
De�vrouwen�opkomst�viel�helaas�een�beetje�tegen,�maar�dat�maakte�ons�niet�uit�want�buiten�was�het�
ontzettend�gezellig.�Rond�een�uurtje�of�7�ging�meester�chef�Ron�de�barbecue�aansteken.�Met�wat�
moeite,�want�er�waren�alleen�maar�2�lege�blikken�brandpaste,�wat�kranten�en�een�flesje�deo.�
na�een�kwartier�proberen,�kwam�iemand�(geen�flauw�idee�wie�het�was�)�met�aanmaakblokjes�
aanlopen.�En�ging�de�barbecue�aan.�

In�de�tussentijd�had�men�de�barbecue�proberen�aan�te�steken�met�hout�van�pallets,�wat�uiteindelijk�
tot�een�tragedie�uitwerkte,�want�Hassink�was�in�een�spijker�gaan�staan.�Maar�gelukkig�waren�de�
vrouwen�beneden�en�al�snel�had�hij�een�verband�om�zijn�voet�zitten�en�kon�hij�weer�verder�gaan.�

Het�vlees�ging�op�de�barbecue,�er�kwam�nog�een�Fust.�

Al�met�al�een�gezellige�en�geslaagde�MannenSooS.�

� �



32�|�P a g i n a �
�

Colofon�
��
Correspondentieadres�
Studentenvereniging�NOVA�
Rotterdamseweg�137�
2628�AL�Delft�ZH�
0152606227�
��
Internet�
��
Site�http://www.sv�nova.nl�
Mail:�bestuur@sv�nova.nl�
��
Oplage�
500�gedrukte�exemplaren�
650�digitale�exemplaren�
��
Doelstelling�
De�Word�Pervert�is�het�blad�van�studentenvereniging�NOVA,�door�en�voor�
haar�leden.�Het�blad�informeert�over�bestuurlijke�aangelegenheden,�
over�(aankomende)�evenementen�en�verdere�NOVA�activiteiten.�Verder�
heeft�de�WP�als�doel�haar�lezers�te�vermaken.�Een�aantal�terugkerende�
elementen�zijn:�Novalender�en�WDFBJNW.�
��
De�geplaatste�advertenties�in�dit�blad�kunnen�ter�promotie�van�NOVA�
activiteiten�zijn�of�reclameboodschappen�van�NOVA�sponsoren�zijn.�
��
��
Met�dank�aan:�
Vinnie,�Bonnie,�RvC,�Ferdi,�Nico,�Anthony,�Jacintha,�Fabian,�Erik,�Lisette,�DIAS,�Ary,�Wally,�alle�ouwe�
lullen,�iedereen�die�niet�genoemd�wil�worden,�iedereen�die�vergeten�is�en�iedereen�die�iets�nuttigs�
heeft�gedaan.�
�
Names�de�WP�commissie:�
Ik�hoop�dat�jullie�weer�genoten�hebben�van�deze�nieuwe�WP.�En�alweer�uit�zien�naar�de�komende�
edities.�En�hopen�jullie�weer�snel�in�de�SooS�te�zien.�
�
Tot�SooS,�
Het�Bestuur�
�
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